
 

 

 

 

Protokoll från styrelsemöte 2025-01-15 

 

Plats: Klubbstugan 

Närvarande:  Göran Axelsson (GA) 

Marie-Claude Juntunen (MCJ) 

Per-Erik Svensson (PES) 

Lars Fundin (LF) 

Ann-Marie Andersson (AMA) 

Patrik Glans (PG) 

Anders Benjaminsson (AB) 

John Edberg (JE) 

 

Frånvarande: Sune Eriksson (SE) 
Joakim Jolhage (JJ) 
Annika Georgson (AG) 

 

Ämne             Ansvarig 
   

1. Föregående mötesprotokoll 
 

• Kommunikation, digitalt medlemskort/utskick, digital plattform för medlemmar. GA, SE, AG 

• Plattor mm utanför klubbhuset behöver fixas. Annika kollar med Hägmark. AG 

• Slitage på vajrar som behöver underhåll. Figurerna behöver tillverkas och målas. PG 

• Harfiguren är dålig. Ny figur behöver ritas upp och skäras ut. JJ, JE 

• Luftgevärshallen behöver renoveras. John begär in offerter. JE 

• Ljudkvaliteten i klubblokalen behöver åtgärdas samt kolla hörslinga. PG, JE 

• En besiktning av taket behövs. Länsförsäkringar utför inte besiktningar och  
Anticimex har inte gått att nå. Perka gör ytterligare försök att nå Anticimex.  PES 

• Tuberna på luftgevären behöver lagas. JE 

• Nya ledare för ungdomsskytte behövs. John kollar med Björn. JE 

• Nya hållare till toalettpapper och pappershanddukar ska köpas in. AG 

• Vi behöver fysiska förutsättningar för digitala möten. SE 

• Verksamhetsberättelser och verksamhetsplaner ska sättas ihop och skickas 
till Marie-Claude. AB, PG (HE) 
 
 
 

2. Ekonomi/Bidrag 
 
Klubbens ekonomi är god. Preliminärt resultat för år 2024 är 25 000 kr. 
Vi är åter certifierade för Säker och Trygg förening och har fått det årliga bidraget om 
6 000 kr. 
  
 

3. Underhåll 
 
Inget aktuellt utöver ovanstående pga årstiden. 



 

 
 

4. Jägarexamen 
 
Inget aktuellt diskuterades vid mötet. 
 
 

5. Pistolskytte 
 
Ny kurs startar i mars. Det är fortsatt högt tryck på kursen. 
 
 

6. Hagelskytte 
 
Inget aktuellt diskuterades vid mötet. 
                       
 

7. Gevärsskytte 
 
Inget aktuellt diskuterades vid mötet. 
  
 

8. Bokningar/Uthyrning 
 
Vi har fått förfrågan på en företagsaktivitet. Då mailet inte gått ut till samtliga före  
mötet diskuteras detta vidare per mail. Samtliga 
 
 

9. Tävlingar 
 
Inom pistolsektionen har inbjudningar till nationella tävlingar lagts ut. Även  
serieskjutning är inbokad. Vinterns kompaktfält pågår till februari. 
Pistolsektionen vill även hålla en fältskyttetävling. Datum ska sättas och mailas  
till Annika. LF 
Inom gevärsskytte vill klubben ev hålla DM men datum är ännu inte satt. 
 
 

10. Budget inför nästa år/Hagelbanor/Pistolbanan/Kulbanor/Övrigt/Bidrag/Inköp 
vapen 
 
Diskussion om att större utgifter som t ex kök, SÄK B mm behöver klargöras och 
syngöras för andra. Information om detta behöver tas med till årsmötet. 
 
 

11. Besiktning SÄK B 
 
Det finns nya tydligare tolkningar. Kostnaden för SÄK B är med i budgeten. 
 
 

12. Årsmöte - Resultat- och balansräkning, Verksamhetsberättelser och 
verksamhetsplaner 
 
Verksamhetsplaner och verksamhetsberättelser ska sättas ihop. Medlemmarna ska  
kallas och det ska annonseras i BT. MCJ 
Diskussion om hedersmedlem. Ingen aktuell person nämndes. 
 
 

13. Jourgruppsinformation inkl älgjour 



 

Pistolskyttar ska vara med i varje grupp redan från v 15. Marie-Claude kollar vilka som  
är lämpliga. MCJ 

 
Jourgruppsansvariga ska kontaktas för feedback om deras jourvecka. MCJ 
Jourlistan ska vara klar i februari. AG, PES 

 

14. Priser till årsmötet 

Göran har sammanställt listan och ska beställa priserna. GA 
Diskussion om att återanvända ej uthämtade priser från tidigare år. 

 

15. Övriga punkter 
 

• Diskussion om vad som ska presenteras på årsmötet avseende skjutbiograf mm. 
Lars tar fram material att presentera på årsmötet. LF 

• Klubben behöver en kronograf som ska vara inlåst i klubbstugan för att nyttjas av  
olika sektioner på klubben. Styrelsen beslutar om att köpa in en kronograf. LF 

• Det är mycket viktigt att vi rapporterar in antal ungdomar till kommunen i tid. 

• Vi behöver en ungdomsansvarig som även ansvarar för och koordinerar  
registerutdrag för arbete med ungdomar. John kollar med Björn. JE 

• Diskussion om att ta upp ungdomsansvarig på årsmötet. 

• Diskussion om uthyrning av pistolbanan till polisen. Nästa år har vi en bättre 
kommunikation. 

• Diskussion om kaffebryggaren. Säkringar hade gått i Vattenfalls station på klubben. 
Säkringarna är bytta men det kan eventuellt vara fel på kabeln. 

 
Frågor efter konferensen: 

• Struktur, underhåll och organisation – kvarstår. PG 

• Organisation tävling, utbildning, kommitté – Perka har lämnat förslag till Sune som  
ska sätta in folk. SE  
 

 

Vid protokollet 
 

Marie-Claude Juntunen 

 

  

 
       


